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IZRAEL: Méně než 25% obyvatel Izraele věří nové vakcíně od firem BioNtech/Pfizer. Velká většina
místní populace se obává vedlejších účinků netestované vakcíny, která má modifikovat
lidské buňky. Například vakcíně pouze 20 procent místních Židů a jen 16% procent
místních Arabů plánuje vakcinaci v prvním sledu. Některým starším lidem mezi Židy to
dokonce připomíná pokusy na vězních v nacistických vyhlazovacích táborech. Přesto více
než 60 % populace si nakonec plánuje nechat vakcínu aplikovat, aby se mohli lidé vrátit k
normálnímu životu.

Předseda vlády Benjamin Netanyahu si proto nechal aplikovat tuto novou vakcínu jako
první před objektivy kamer, Hned po něm vakcínu dostal ministr zdravotnictví Y. Edelstein.
Bohužel nevím, zda byla skutečná. Ony ty naše elity občas hrají velmi podivnou hru s vlastní
veřejností.
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Předseda vlády Benjamin Netanyahu

Zda to povede ke změně názoru většiny populace zde v Izraeli se ještě uvidí.

A. Fišer ben Yahuda
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